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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Emelie Lemann väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att stänga av en viss person från sektionslokalen och sektionsarrange-
mang i fyra veckor, med start måndagen i tentaveckan.

§5 Runda bordet Skippas på grund av tidsbrist.

§6 TeknologSektions-
StyrelseWorkshop
(TSSW)

Kåren tycker att det finns många ovana arrare och att det alltså vore bra att ha
en workshop så man kan dela med sig av erfarenheter. Carl vill att åtminstone
en person i DP, F6 och FnollK som går dit. Det är 23:e november kl 17:30 och
mat ingår. David undrar om det är för alla sektionsaktiva. Carl svarar att det
mestadels är för folk som arrar men att vi kan skicka ut information till alla
när ett officiellt mejl kommer.

§7 Rapport från FUM Det var FUM igår. Carl sammanfattar det intressanta.
Det delas ut gratis tårta imorgon utanför kårhuset till de första 1000 studen-
terna som kommer förbi.
Det är en ny vicerektor inom campus- och hållbarhetsfrågor.
Göteborgs förenade studentkårer söker en styrelseledamot.
Kårkortskontroller kommer inte ske under tentan utan i förväg, för högskolan
vill inte uppmuntra folk att ha med mobilen till tentan. Carl påminner om att
betala kårkortsavgiften. Albert förväntar sig att kåren eller högskolan kommer
komma ut med information om detta innan tentorna.
Fysiken kommer sälja klätterlabben i Partille och Sisjön.
Inriktningsbeslutet att flytta studenter från Lindholmen till Johanneberg ver-
kar vara ganska skarpt. Det är många som kommer flyttas.
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Albert tillägger att kommunikationspolicyn ska revideras av en arbetsgrupp
som han sitter i. Det kommer mer information om det.

§8 Godkända äskningar Axel har godkänt tre äskningar: kaffe till Focus för 1 000 kr, tårta från Ba-
kisclubben för 600 kr och te till Focus för 600 kr.

§9 Pubrunda LP2 Pubrundan är den 4:e november. Serveringstillståndet är godkänt och Carl har
skickat in ansökan om att byta namn.

§10 Studentrepresentant
till jämlikhetsråd

Institutionen för fysik inrättar ett jämställdhetsråd och vill ha med en stu-
dentrepresentant. Carls förslag är Emelie och han yrkar på att välja henne till
studentrepresentant i fysikinstitutionens jämställdhetsgrupp.
Beslut: Att välja Emelie till studentrepresentant i fysikinstitutionens jäm-
ställdhetsgrupp.

§11 Stormöte Nu på söndag är det dags för nästa eftertraktade stormöte! Carl uppmuntrar
till att prata inom kommittéerna inför mötet om hur mottagningen gick så
att vi kan göra en gemensam utvärdering. Jesper undrar om man ska ha en
sammanfattad utvärdering. David vill att de har ett hum om mottagningen
som helhet så det kan diskuteras på söndag. Han vill inte ha några dokument
men de ska ha lärt sig nåt och ska ta med det till mötet.
Mötet börjar kl 12 och man ska ha ätit innan. Det blir fika, vilket David inte
visste att han skulle köpa in. Carl yrkar på att ålägga David att köpa fika.
Beslut: Att ålägga David att köpa fika till stormötet på söndag.

§12 Aspbudget NollK och FARM ska ha aspning och styretmötet behöver godkänna deras
budget innan aspningen.

§12.1 FnollK Carl undrar om det är några stora förändringar. Emma tror inte det.
Som vanligt går OP:n över gränsen på 90 kr subventionering per person (enligt
ekonomiska policyn). Det har det gjort alla tidigare år. Emma läser upp mo-
tiveringen från $mulan. Axel säger att det är rimligt att godkänna. Resten av
budgeten är rimlig och den är typ samma som 2019. Carl yrkar på att godkänna
allt.
Beslut: Att godkänna att subventioneringen för OP:n överskrider 90 kr/person.
Beslut: Att godkänna FnollK:s aspbudget.

§12.2 FARM Axel fick den igår men hade inte mejlat den till oss (han gör det dock under
diskussionen). Han undrar varför övrigt är en så stor post. Eric förklarar att de
eventuellt har ett till arr i slutet av aspningen, för de som söker. Axel tycker
det känns rimligt och yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna FARM:s aspbudget.

§13 Formulär för
Investeringsförslag till
Focus och sektionen

Vi har ett formulär för investeringsförslag och vi vill gärna att folk fyller i det.
Mijo undrar om han har tillåtelse att radera 23 rader av ”En gris!”. Linnea
påpekar att det fanns 24 rader och undrar om han alltså ska behålla en av
dem. Mijo svarar ja.

§14 Moderering av
facebookgruppen

Kärnstyret vill förhandsgodkänna PR och info i föreningar men ha kvar god-
kännande av inlägg för övriga medlemmar. Mijo tycker det är rimligt att PR i
kommittéerna kan posta. Man kan förhandsgodkänna sidor. Carl förklarar att
anledningen är att vi inte går tillbaka till hur det var innan corona utan har
kvar lite moderation med motiveringen att minska spam och olämpliga inlägg.
Eric påpekar att företag vill lägga upp inlägg ibland.
Carl yrkar på att Mijo får i uppdrag att förhandsgodkänna PR och info i
föreningarna samt sidorna. Jesper påpekar att man borde dubbelkolla att folk
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vet vad de kan skriva. Mijo väntar helst tills att folk vill lägga upp inlägg och
kommer med info om reglerna då. Albert förklarar att de satte på godkännande
förra året av främst två anledningar. För det första är det en grupp med 1 200
medlemmar och det är dumt att vem som helst kan lägga upp vad som helst.
För det andra var det folk som borde ha haft koll men som ändå lade upp
inlägg de inte borde. Man ska vara tydliga med vad som är ok och inte.
Beslut: Att ålägga Mijo att förhandsgodkänna PR- och info-ansvariga i före-
ningarna samt föreningarnas sidor.

§15 Sektionsmöte Vad behöver vi göra nu när sektionsmötet är över?

§15.1 Arbetsgrupper Behöver tillsätta arbetsgrupp för köttfri sektion och minigris. Mijo är ansva-
rig för minigris och Emelie är ansvarig för köttfri sektion. David påpekar att
eftersom protokollet är inte justerat än så vi behöver inte ta beslut nu. Mijo
och Emelie ska titta på det ändå. Mijo vill ha fyra personer per arbetsgrupp.
Albert tycker vi kan vakantsätta alla poster i gris. Mijo undrar om han har
behörighet att samla in intresseanmälan via formulär. David tycker det, länge
han inte samlar in för många till grisfrågan. Albert tycker det låter som en bra
idé att Mijo tar på sig det ansvaret.

§15.2 Uppdaterad VP och
budget

Linnea ska uppdatera VP:n. Axel ska uppdatera budgeten.

§16 FARM-Mässan Eric kommer få tillåtelse att kringgå vissa av smittspårningsreglerna. Det går
inte emot nåt vi sagt men han tänkte informera om det. Styret tycker det är
rimligt. Nackdelen är att om nån blir sjuk kommer FARM behöva skicka ut
mejl till hela sektionen, men det löser kärnstyret i sådana fall.

§17 FnollK & matskrubben Emma vill bordlägga punkten. Det gör vi.

§18 Övriga frågor

§18.1 SUS Det kommer en inbjudan till SUS igen.

§18.2 Möte nästa vecka Linnea vill ha möte nästa vecka. Albert ser inte varför vi inte ska ha möte nästa
vecka. Det är en läsvecka som vanligt och det är bra att stämma av om nåt
dykt upp. Jesper har dugga dagen efter och Carl har inlämning samma dag.
Linnea påpekar att vi inte hade runda bordet och det känns dumt att vänta i
tre veckor med det. Eric påpekar att man kan skicka representanter om man
själv inte kan dyka upp.

§18.3 Låset i skyddsrummet Låset har pajat och Linnea ersatte det med det gamla låset. Lowe tycker det
är jobbigt att den enda nyckeln finns i kassörsrummet och alla i DP har inte
nyckel dit. Linnea påpekar att alla DP, FnollK och F-spexet har nycklar dit.
F6 lämnade nyligen tillbaka sin och Jesper får två nycklar till skyddsrummet.
Linnea ska försöka lösa det så snabbt som möjligt.

§19 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:06!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Emelie Lemann
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

3

mailto:styret.sekr@ftek.se


Intäktskonto Utgiftskonto Område Specifikt Förändring från tidigare år Intäkter Kostnader Summa

Aspning Förändring från 2019, 2020 hade en helt annorlunda aspning

- 4361 Asplunch Linsgryta till alla på sektionen Minskad, 500:- 1 500,00 kr -1 500,00 kr

- 4362 Aspplaggstillverkning Material Ökad, 1200:- 3 500,00 kr -3 500,00 kr

- - Pubrunda 0:- ty nollan köper alkohol / mat på pubarna 0,00 kr

- 4363 Casekväll Fika / lätt mat (pizza är för dyrt) Minskad, 650:- 600,00 kr -600,00 kr

- 4384 Aspuppdrag Inga planerade kostnader 0,00 kr

- 4385 Hemma hos FnollK Tilltugg och dricka att bjuda på. Varje FnollK har 200:- att disponera över Ny för i år 1 400,00 kr -1 400,00 kr

- - Slottskogen Gratis arr Samma som 2020 0,00 kr

- 4364 Phaddertack Biljettförsäljning 20:-/phadder, minst 50 phaddrar Minskad, 1000:- 1 000,00 kr 6 000,00 kr -5 000,00 kr

- 4366 PostMys Fika / lätt mat Minskad, 300:- 600,00 kr -600,00 kr

- - Grannfejden Ingen budget, F6 och DP fixar / säljer mat 0,00 kr

- - NollkIT / DnollK Kommer vara kostnadsfritt om det blir av Ny för i år 0,00 kr

- 4386 bØf Samarr, bof budgeterar också 1000:- Ny för i år 1 000,00 kr -1 000,00 kr

- 4365 Året som NollK Fika / lätt mat 600,00 kr -600,00 kr

- 4368 Halv åtta hos $mulan Carbonara 1 100,00 kr -1 100,00 kr
- 4369 Intern valberedning Fika Minskad, 100:- 200,00 kr -200,00 kr
- 4367 OP Mat Minskad, 1400:- 7 500,00 kr -7 500,00 kr
- 4370 △ DöD △ Saker Ökad, 308:- 2 058,00 kr -2 058,00 kr

- 4387 Aspmodul Har varit med tidigare år, men har äskats för osv, enklare att ha den som egen budgetpost Ny för i år 1 500,00 kr -1 500,00 kr

Summa 1 000,00 kr 27 558,00 kr -26 558,00 kr

Kommentarer aspning

Biljettpris på phaddertack ty väldigt många anmälda dök inte upp 2019, vi hoppas att 20:- får fler folk att vilja dyka upp.

Budget FnollK 2021

Aspbudget tidigare år har varit 25000:-, ökad till 26500:- pga aspmodul 1500:-. Denna har äskats för tidigare år men är nu en egen budgetpost istället.

OPs budget överskrider ekonomisk policy på 90:-/asp/arr. Detta kräver styrets explicita godkännande, något som har gjorts alla tidigare år i OPs historia. OP är nog det arr som mest definierat FnollKs aspning, och är viktigt för att avgöra framtida sittande.

Budget till asplunch och OP har minskat sen tidigare år, mycket pga att kostnader för helikoptern nu har en egen budgetpost istälet för att budgeteras på respektive arrangemang.

      Detta då det inkommer endast en singulär faktura från bilnisse i slutet av året, och mat köps till flera arr samtidigt, så det blir både konstigt och jobbigt att dela upp det.



Aspningsbudget FARM 2021
Här redovisas FARMs kostnadsbudget för aspningen 2021.

Kostnader SEK
4261 Aspning

Asplunch 3000
Häng på J.A. Pripps 0
Casekväll 1000
Spelkväll 600
Puffa Mässan 0
FARM speedrun 800
Patetkväll 600
Övrigt 3000
Totalt 9000

Förtydligande av budgetposter
Här förstydligas vilka kostnader som planeras ligga under några av budgetposterna.

Asplunch

Detta är det arr som planeras kosta mest. Planen är att laga någon mat på Focus, för 50-100
personer. Därför har en större andel av budgeten lagts på denna post. Utöver mat planerar vi ej
för några utgifter under arret.

Casekväll

Vi planerar att anordna en casekväll och under denna bjuda på mat, troligtvis pizza. Därför är
denna högre än andra poster.

Spelkväll

Här planeras också inköp av snacks vara den enda utgiften. Ifall det skulle bjudas på mat är dock
posten lite högre än man kan förvänta sig för bara fika.

FARM speedrun

Här är det ännu lite oklart vad som kommer inhandlas. Någon fika eller liknande är troligt. Det
kan dock hända att vi behöver rekvisita till de aktiviteter som asparna ska utföra under arret.
Därför är budgetposten högre än andra.

Patetkväll

Här är väl tanken också att fika/snacks ska inhandlas. Det kan även förekomma mat, vilket borde
täckas av budgetposten.

Övrigt

Vi vill kunna ha lite pengar att fördela på posterna, om något arr skulle planeras om. Det kan
även tillkomma något arr på slutet, som lite avslutning av aspningen.
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